
  

06.12.2024 “imanı muhafaza ” 

ِِبسِْمِِ نِِِالَلّه حْمهَٰ حِيمِِِالرَه  الرَه

ِِ اجْتهنِبُواِالطَهاغُوتهَۚ هِوه ِاهنِِاعْبُدُواِالَلَّٰ سُولًا ِاُمَهةٍِره ثْنهاِف۪يِكُلَِ لهقهدِْبهعه وه
لهةُُِۜفهس۪يرُواِفِيِِ لَه لهيْهِِالضَه قَهتِْعه نِْحه مِنْهُمِْمه ُِوه ىِالَلَّٰ ده نِْهه فهمِنْهُمِْمه

ب۪ينهِ اقِبهةُِالْمُكهذَِ ِعه ِكهانه  ِالًْهرْضِِفهانْظُرُواِكهيْفه

ِشُعْبهةاِ :ِ صلى الله عليه وسلموقالِالنبيِ سِتَُونه ِأهوِْبضِْعٌِوه بْعُونه انُِبضِْعٌِوهسه يمه ِ, الِْْ
ُِ ِالَلّه ِإِلهههِإلًَِه اِقهوْلُ:ِلًه لُهه نِْالطَهرِيقِِِ, فهأهفْضه هذهىِعه اطهةُِالْْ اِإِمه أهدْنهاهه ِ, وه
ا يمه يهاءُِشُعْبهةٌِمِنِْالِْْ الْحه ِوه

 

Muhterem Müminler! 

Bugünkü hutbemizin konusu imanımızı korumanın, 

doğru bir akideye sahip olmanın ve İslam’ı en doğru 

şekilde yaşamaya gayret etmenin önemi hakkında 

olacaktır. 

Dinimiz, sağlam bir inanç ve doğru bir itikat üzerine 

bina edilmiştir. Müslüman, ilk olarak inancını 

sağlamlaştırmalı, imanına zarar veren her türlü söz 

ve davranıştan sakınmalıdır. Zira iman, kalp ile 

tasdik edilip, dil ile ikrar edilir ve bu amellerle 

pekiştirilir. 

Ahir zamanda bizler büyük bir fitne ve küfür 

ortamının içindeyiz. Bu ateşten ancak Ehli Sünnet 

akidesiyle, doğru bir inançla çıkabiliriz. Ehli Sünnet, 

bizlere sağlam bir iman, doğru bir akide, batıldan uzak 

durma ve İslam’ı doğru yaşama yolunu gösterir. 

Dolayısıyla her zaman Ehli Sünnet çizgisini takip 

etmek, inancımızı korumak ve yanlışlardan kaçınmak 

bizim için çok büyük bir sorumluluktur. 

 

Allah Teâlâ, Kur’an-ı Kerim’de bizlere şöyle 

buyuruyor: “Andolsun ki biz her ümmete, “Allah’a 

kulluk edin, -sahte tanrılar ve batıl olan- taguttan 

uzak durun” diyen bir Peygamber gönderdik. 

Allah, bu ümmetlerden bir kısmına hidayet etti, bir 

kısmına da sapıklık hak olmuştur. Yeryüzünü 

dolaşın da peygamberleri yalanlayanların 

sonlarının nasıl olduğunu görün. (Nahl, 36) 

 

Muhteremler! 

 

İmanımızın temeli, önce batılı ve küfrü reddetmek, 

sonra hakka inanmak üzerinedir. Allah’a iman etmek, 

bu dünyada ve ahirette insanı sapasağlam bir kulpa 

tutundurur. Ancak, insanı küfre ve batıla sürükleyen 

her şey, birer Tağuttur ve bunlardan kaçınmak, bizlere 

farzdır. Allah, bizleri zulmetten nuruna çıkarırken, o 

batıl ehli tâgutlar kâfirleri nurdan zulmete sürükler ve 

karanlıklar içinde bırakır. 

 

Özellikle içinde bulunduğumuz zaman dilimi ve 

coğrafya, bizlere imanımıza daha çok dikkat etmemiz 

gerektiğini gösteriyor. Günümüzde, dinimize ve 

İslam’a aykırı birçok yanlış düşünce ve uygulama 

hızla yayılmaktadır. Alimlerimiz, bizleri sürekli 

olarak uyarmaktalar. İslam’a girmekte zorlama 

yoktur, fakat hak ile batıl arasındaki fark, son derece 

net bir şekilde belirlenmiştir.  

 

İmamı rabbani Hz. buyurur ki: Müslümanların birinci 

vazifesi, itikadı düzeltmektir. Ehli-i sünnet vel-cemaat 

âlimlerinin bildirdiklerine uygun olarak inanmaları 

lazımdır. 

  

Peygamber efendimiz aleyhisselam buyurur ki: 

“İman yetmiş küsür şubedir. En yükseği, kelimeyi 

tevhittir. en aşağısı ise insanlara eziyet veren 

şeyleri yoldan kaldırmaktır. Hayâ da imanın bir 

şubedir” (Müslim, Îmân 58. Buharı, îmân, 3) 

 

Muhteremler! kelimeyi tevhidin diğer bir adi da 

“nefyu – ispat” tır. İman tevhittir, hakikati ve ilk şartı 

 dır. Yani kişi önce tüm sahte ilahları, putları, küfür“ لا“

ve batılları inkâr ve reddetmeli ardından hakkı ispat ve 

kabul etmelidir.  

 

Değerli Kardeşlerim! 

 

Unutmayalım ki iman, kalpten inanmakla, dille 

söylemekle ve amellerle hayat bulur. Her birimiz, 

imanımıza zarar verebilecek her türlü batıl inanç ve 

fiillerden sakınmalı, yalnızca Allah talanın emirlerine 

ve Resul’ünün sünnetine sarılmalıyız. 

 
 


